
Beste allen,                                                                    

Vanwege vakantieperiode lukt het ons niet om in te spreken tijdens de commissievergadering van 
25-4-2024. Bij deze willen wij toch onze inspreektekst laten opnemen in de stukken voor deze 
vergadering. 

Naar aanleiding van de bijeenkomst inzake de verkeerspresentatie m.b.t. nieuwbouw commanderij 
college, willen wij toch wederom ons ongenoegen kenbaar maken omtrent de gang van zaken. 

De avond/bijeenkomst in de Samenstroom was naar onze mening erg rommelig, onduidelijk en 
inhoudelijk naar onze mening had het weinig omhanden. 

De ideeën van de verkeerskundige maken het naar onze mening nog alleen maar onveiliger. Denk 
aan sluiproute door Sportlaan richting lodderdijk, denk aan fietspad tegen de speelplaats van 
Samenstroom aan (trottoir die zou moeten verdwijnen), bomen die in de Pred. Swildensstraat 
zouden moeten verdwijnen. Al met al wederom een plan wat onhaalbaar is. We lezen deze 
opmerkingen nergens terug in het verslag. 

Ook rapporten die in eerder stadium door externe bureaus zijn opgesteld werden door de 
verkeerskundige volledig in de wind geslagen, is tijdens de bijeenkomst aangegeven en nergens terug 
te lezen in het verslag. 

Het geluid van de omwonenden in de zaal werden naar onze mening niet echt serieus genomen. 

Conclusie de we al vaker gesteld hebben ; er is te weinig ruimte voor de Macropedius op sportpark en 
het verhoogd de onveiligheid alleen maar.  

Het verslag over deze avond vanuit de Gemeente is nog altijd niet ontvangen door omwonenden. 

Navraag bij de heer Dekker (projectleider) leert ons dat deze stukken op 11 april verstuurd zouden 
zijn naar alle genodigden. Echter zijn deze stukken nooit ontvangen. (dit is niet de eerste keer !!!!), 
op 23-4-2024 ontvangen we een email van de heer Dekkers met excuses dat de 
managementassistente een verkeerde lijst heeft gebruikt, een administratieve fout en erg ongelukkig 
aldus de heer Dekkers. Ons rest dan de vraag, wie heeft deze gegevens dan wel ontvangen als er 
gebruikt is gemaakt van een verkeerde lijst ? Zijn deze gegevens wel verstuurd ? Op 23-4 zouden de 
brief en verslag persoonlijk in de brievenbus gedaan zijn bij iedereen. Ook dit is niet waar. Na 
hierover gemaild te hebben is beloofd dat op 24-4-2024 dit gedaan wordt….we zijn benieuwd. 

Verder vragen we ons af hoe het verslag (wat we inmiddels van ibabs hebben kunnen halen) in de 
commissievergadering behandeld kan worden. Dit is een verslag van de Gemeente, maar hier is 
echter geen goedkeuring door gegeven door alle partijen.  

Op vrijdag 1 maart is er de gevraagde input geleverd door de bewoners omtrent de 
verkeerspresentatie aan de heer Dekker als projectleider. Dit missen we ook in het verslag, de 
geleverde input is niet toegevoegd. 

De geleverde input (email) zie onderstaande in deze email. Hopelijk kan deze nog toegevoegd 
worden voor de commissievergadering. 

Wederom storen we ons mateloos aan de communicatie van de Gemeente, het niet volledig zijn en 
het niet serieus nemen van ons als bewoners. 

Met vriendelijke groeten, 

Mark Dinsbach en Rob Vaessen (namens bewonerscollectief) 



 

 

 

 

 

 

 


